
Referat fra styremøte Molde 

bridgeklubb 

 

Styremøte 1 2015 

27.01.2015 
kl. 16:30 – 17:30 
 
Møte innkalt av: Cecilie Sandvik 

 

Møtedeltakere: Jan Kåre Tangen, Cecilie Sandvik, Arnt Rune Rausand, Tore Jarl Olsen og Ingeborg 
Grimsmo  

 
 

Fraværende,  

 
 

Sak 1: 15 Rekrutteringsarbeid 

Som avtalt på forrige styremøte har Cecilie laget et 

forslag til plakat for nybegynnerkurs. Tore Jarl skal 

forhøre seg om lån av møterom for avvikling av kurset. 

Tid og ansvarlige for gjennomføringen av dette ikke 

bestemt.  

 

Sak 2: 15 Drift av klubben framover 

På grunn av synkende interesse for spilling på 

klubbkvelder må vi vurdere driften framover. Styret er 

bekymret for hvordan vi skal klare å arrangere vanlige 

klubbkvelder og sommerbridgen. Vi begynner å 

nærmere oss en så lav deltagelse at motivasjonen for 

oppmøte blir lav hos de fleste. Vi ønsker å gå ut med 

informasjon til medlemmene slik at de kan bli informert 

om at vi vurderer klubbens framtid. 

Tore Jarl lager et 

forslag til brev som kan 

sendes ut til 

medlemmene. 

Sak 3: 15 Sommerbridgen 2014 
Resultater og premiering for sommerbridgen må 
ferdigstilles. Dette bør være klart innen kortest mulig 

tid.  

Arnt Rune ordner med 

resultatliste 
Jan Kåre bestemmer et 

premienivå sett i 
forhold til deltagelse 

Sak 4: 15 Sponsorbrev i forbindelse med 

storturneringen 

Sponsorbrev er sendt på mail til alle medlemmer i 

klubben med en anmodning om å ta i bruk egne 

nettverk for å hjelpe klunbben i jakten på mulige 

sponsorer. Dette bør etterspørres og purres på. 

 

 

 

 

 

Cecilie tar ansvar for å 

formulere og dele ut 

disse brevene. 

Ref. Cecilie 


